
Informacja od sekcji CITES

              Po długim czasie ponownie coś drgnęło w naszych staraniach o wyłączenie z
rejestracji powszechnie hodowanych gatunków ptaków. Regularnie kontaktujemy się
Ministerstwem Środowiska, aby w końcu zaszły zmiany w Ustawie o Ochronie Przyrody. W
naszych staraniach wspiera nas zaprzyjaźniony Poseł Czesław Sobierajski. Wysłaliśmy list do
Ministra Andrzeja Szwedy- Lewandowskiego z prośba o przyśpieszenie prac nad zmianami w
ustawie, ponieważ nasze sprawy utknęły. Otrzymaliśmy odpowiedz od Zastępcy Dyrektora
Departamentu Ochrony Przyrody Agnieszki Dalbiak, że projekt ustawy jest w procedowaniu.
Poniżej zamieszczamy ową odpowiedź. Chcielibyśmy również nadmienić, że zostaliśmy
zaproszeni do Ministerstwa Środowiska w celu rozmowy na temat naszych problemów. Wyjazd
na to spotkanie planujemy na miesiąc luty 2018.     

  
Sekcja CITES              

 1 / 1


